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De zon begint langzaamaan door te
komen over schaatsbaan De Meent
in Alkmaar. Het is negen uur in de
ochtend en Harry stapt voor de laat-
ste keer het ijs op samen met zijn ka-
meraden van schaatsclub De IJsbe-
ren: Jaap Looijesteijn, Niek Veul en
Leo Peters. „Hij gaat nog als een jon-
ge god over het ijs”, zegt een van de
schaatsmaten.

Extra rondjes schaatst Harry van-
daag op zijn verjaardag waarbij hij
zijn vrienden van de schaatsclub
voorbij schaatst. Driemaal in de
week is Harry hier bij De Meent in
Alkmaar te vinden. Op zijn 85e ver-
jaardag neemt Harry afscheid van
deze uitstapjes naar de schaatsbaan,
een sport die hij op achtjarige leef-
tijd al leerde. 

In 1947 werd Harry namelijk al als
kleine jongen op het ijs gezet in
Haarlem door zijn vader.

„Hij bond m’n schaatsen onder en
een uur later kwam hij me weer op-
halen”, vertelt Harry. 

„Toen hadden we nog winters.”
Eenmaal op negentienjarige leef-

tijd was Harry veel bezig met spor-
ten, waaronder volleybal. Op een
feestje leerde hij zijn vrouw Jos ken-
nen. Dankzij het sporten kwamen
ze elkaar vaak tegen en sprong de
vonk over. In 1962 trouwde het stel.

1963
„Tijdens de strenge winter in 1963
hebben we samen heel wat tochten
gereden.” Met de komst van twee
kinderen kwam de schaatscarrière
tot een tijdelijke halt. „Soms hebben
we nog wel op de Grote Sloot ge-
schaatst tijdens een goede winter”,
vertelt Harry. 

Op doktersadvies haalde Harry

veertig jaar geleden hardloopschoe-
nen tevoorschijn. Dit was echter een
sport waar Harry niet aan kon wen-
nen. Daarom nam Harry zijn doch-
ter Marlies, toentertijd 19 jaar, op
een zondagmorgen mee naar de ijs-
baan. Zij was in de weekenden thuis
van haar studie. Samen gingen ze
proberen het ijs te trotseren.

„Samen koffie drinken en even
een kwartier op het ijs, dan vonden
we wel weer dat we heel goed ge-
sport hadden.” Marlies haakte na
een aantal keer af, stappen in Scha-
gen op zaterdagavond overwon het
van schaatsen op de vroege zondag-
morgen. 

Waardoor Harry uiteindelijk sa-
men met schaatser Jan de Boer (over-

leden in 2017) richting de schaats-
baan in Alkmaar ging. „Dan gingen
we nazitten in de kantine en ijsbeer-
tjes drinken.” Onder het genot van
een warme chocolademelk met rum
werd de club De IJsberen opgericht
en ontstonden er vele vriendschap-
pen binnen de club. 

„Het nazitten is altijd wel erg be-
langrijk voor ons geweest”, lacht
Harry. „Dat is altijd heel gezellig.
Mijn schaatsmaten hebben mij echt
op de been gehouden, anders was ik
al wel eerder gestopt met schaat-
sen.” De club begon met achten-
twintig leden en telt tegenwoordig
nog vier actieve leden. 

„Schaatsen geeft gewoon een fan-
tastisch gevoel.” Tijdens zijn
schaatscarrière heeft Harry zeven
keer de Weissensee in Oostenrijk ge-

reden. Een tocht van 200 kilometer
die wordt gezien als de alternatieve
Elfstedentocht. Zijn snelste tijd:
acht uur en drie kwartier. Een tijd
waar Harry met recht trots op is. „Ik
heb de helft van m’n leven wel op de
ijsbaan gestaan. Er moet ooit een
keer een einde aan komen. Op een
gegeven moment ben je ook steeds
banger dat je gaat vallen, en als je
daar bang voor bent dan gaat dat
ook gebeuren.”

Wandelen
Ondanks dat de schaatsen worden
opgeborgen stopt de sportieve in-
stelling van Harry niet. „Ik ga biljar-
ten en veel wandelen.” Samen met
Jos en zijn schaatskameraden slui-
ten ze de ochtend af met een gebakje
en een borrel in de kantine om de
verjaardag van Harry te vieren. 

„Jos was me bijna vergeten te feli-
citeren vanochtend doordat we
haastig weg moesten”, lacht Harry.
Het schaatsuitje naar Heerenveen
gaat Harry nog niet overslaan, hier
zal Harry het schaatsen nogmaals
even afsluiten. 

Op 85e verjaardag
laatste schaatsrondje
Simone Bruin

Sint Maartensbrug ■ Thomas
Krol en Irene Schouten zijn dit
weekend niet de enigste die een
stop zetten op hun schaatscarriè-
re. Fanatieke schaatser Harry Sie-
wertsen uit Sint Maartensbrug
kan ook aan dit lijstje worden
toegevoegd. Zondag, op zijn 85e
verjaardag, heeft de oud-school-
directeur en wiskundeleraar ge-
dag gezegd tegen het ijs en de
scherpe ijzers onder zijn voeten. 

,,Schaatsen geeft een fantastisch gevoel.” FOTO’S JJFOTO.NLHarry Siewertsen.

Harry Siewertsen
volgt voorbeeld van
Krol en Schouten 

De nieuwe cao voor de zaadbedrij-
ven in onder meer Enkhuizen en
Warmenhuizen blijft vooralsnog uit
doordat de werknemers en de werk-
gevers het niet eens zijn over de
loonsverhoging voor het personeel.
Werkgevers bieden vijf procent loon
er bij, maar dat vinden de werkne-
mers onvoldoende om de inflatie te
compenseren.

’Wij willen u een allerlaatste kans
bieden om alsnog tot een acceptabel
cao-akkoord te komen’, schrijft Je-
roen Warnaar van het CNV mede na-
mens de FNV in een brief aan Jaap
den Dekker van Plantum. ’We nodi-
gen u uit hierover met ons in ge-
sprek te gaan en vragen u ons uiter-
lijk maandag 26 februari om 12 uur
te laten weten of u hierop in gaat.’ 

’Na vijf onderhandelingsronden

over de cao tuinzaadbedrijven heb-
ben we helaas geen akkoord bereikt
en heeft u namens uw leden, betrok-
ken bij deze cao, een eindbod ge-
daan. Dit eindbod hebben de leden
van FNV en CNV Vakmensen in gro-
te meerderheid afgewezen. Graag
willen wij over de gevolgen hiervan
met u in overleg.’

In dit overleg willen de bonden
toelichten waarom de leden het
eindbod hebben afgewezen en sa-
men onderzoeken of ze alsnog tot
een cao kunnen komen.

Acties
’Dit lijkt ons in het belang van de be-
drijven en werknemers in de sector,
zodat voorkomen wordt dat door
eventuele acties van werknemers
voor een betere cao, de sector nega-
tief in het nieuws komt en dat er
concurrentie op arbeidsvoorwaar-
den gaat plaatsvinden in de sector’,
aldus Warnaar. 

’Graag horen we uiterlijk maan-
dag 26 februari 12 uur of u hiertoe
namens werkgevers bereid bent. Als
dat niet het geval is, voelen wij ons
vrij verdere acties voor te bereiden
en zullen wij overgaan tot het stu-
ren van een ultimatum.’ 

Vakbond wil overleg
met zaadsector 
Cees Beemster

Warmenhuizen ■ Om het stuk-
gelopen overleg over een nieuwe
cao voor medewerkers in de zaad-
sector vlot te trekken, vragen vak-
bonden CNV en FNV aan werkge-
versorganisatie Plantum om op-
nieuw met de bonden in overleg
te treden.


